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Dinsdag 11 april om 20.00 in De Schulenburch.

1. Opening en mededelingen
2. Toelichting van de gemeente op: 

Woningbouwplannen op de schoollocaties
Toekomst De Schulenburch en de huidige situatie van De Schulenburch

3. Presentatie en informatie door het waterschap over de toekomst van het 
waterbeheer en de gevolgen voor de bewoners en het water 

4. Reflectie door een agrariër
5. Discussie aan de hand van stellingen over het waterbeheer in groepen
6. Terugkoppeling vanuit de groepen met commentaar vanuit de gasten
7. Rondvraag

VAN HET DORPSPLATFORM KAMERIK:

Agenda Openbare Vergadering



   Kamerik Vandaag nieuws   3

2 mei en 6 juni
Repair Café
Locatie: Ambachtshuis
Nijverheidsweg 15
Tijd: 14.00 – 16.30

4 en 5 mei
Dodenherdenking
Bevrijdingsdag

13 mei
Weteringloop 2023
Inschrijven via: 
www.weteringloop.nl

van onze veenbodem heeft een nauw verband met de waterstand. 
Vanwege het belang van water voor ons dorp hebben we ervoor 
gekozen om de komende Openbare Vergadering van 11 april in het 
teken te zetten van water. Dit sluit ook mooi aan bij het initiatief van 
enkele inwoners om een zogenaamd Plekberaad te starten, waarover 
u elders meer kunt lezen.

Kameriker Bert de Groot, lid van het Dagelijks Bestuur van 
het waterschap, zal 11 april een toelichting geven op de 
waterhuishouding in en rond Kamerik. Daarna kunnen we in kleine 
groepen van gedachten wisselen over de waterdilemma’s voor 
de toekomst. Wilt u meer weten over het water in Kamerik en 
meedenken over de toekomst? Kom dan 11 april naar de Openbare 
Vergadering van het Dorpsplatform. 

Ko Droogers
Voorzitter Dorpsplatform Kamerik

De verkiezingen voor de waterschappen zijn net weer achter 
de rug. Er kon gestemd worden op leden voor het Algemeen 
Bestuur van Hoogheemraadschap de Stichtse Rijnlanden. De 
waterschapsverkiezingen zijn niet erg populair, met meestal een 
lage opkomst, maar de laatste tijd is er veel meer aandacht voor 
waterbeheer. Ik ben natuurlijk wel wat bevooroordeeld omdat ik 
acht jaar in het waterschapsbestuur heb gezeten, maar we zijn ons 
er nu steeds meer van bewust dat de klimaatverandering zorgt voor 
extreme buien en extreme droogte en dat droge voeten niet meer 
vanzelfsprekend zijn. Ook het tegenovergestelde, verdroging, is een 
steeds groter probleem op een aantal plaatsen. 

Kamerik ligt ongeveer 2 meter onder NAP, dus als de dijken en duinen 
zouden doorbreken staat hier 2 meter water. Gelukkig wonen we in 
een land met de beste dijken en een degelijke waterhuishouding, 
dus dat zal niet snel gebeuren, maar water is een steeds belangrijker 
factor bij de ruimtelijke inrichting van onze leefomgeving. We 
willen niet te veel water, maar ook niet te weinig, bijvoorbeeld om 
rotting van onze houten heipalen te voorkomen. We willen schoon 
water voor de natuur en om in te zwemmen en voor de boeren is 
het waterpeil van groot belang voor de bedrijfsvoering. Het zakken 

VAN HET DORPSPLATFORM KAMERIK:

Voorwoord door Ko Droogers

Evenementen, activiteiten en nog veel meer!

11 april
Openbare Vergadering
Locatie: De Schulenburch
Starttijd: 20.00

14 en 15 april 
Goede Doelen Dagen
Zie Pagina 6

15 april 
Jeugdvolleybal 
kinderen 4/5/6 jaar
Locatie: De Schulenburch
Tijd: 09.30 – 10.30

21 april
Pannenkoeken eten 
Locatie: Park Beukenlaan
Tijd: tussen de middag voor 
schoolkinderen

21 april
Oranje-bingo
Locatie: Park Beukenlaan

22 april
Kingsnight: Q-Music 
Foute Party
Locatie: Park Beukenlaan

22 april 
Onderhoud 
Breenplantsoen
09.00 – 11.00

25 april
Open Koffie Ochtend
bij Heerlijk Houtdijk
Zie pagina 6

27 april
Koningsdag
Zie www.kamerikoranje.nl 
voor alle activiteiten

Heeft u ook een evenement of activiteit voor de agenda? Mail deze dan naar: redactie@kamerikvandaag.nl

KAM
ERIK

AGEN
DA
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Nieuws van het Dorpsplatform

Nieuws van het Dorpsplatform Kamerik
Via deze rubriek houdt het Dorpsplatform Kamerik u op de hoogte 
van de onderwerpen waar wij mee bezig zijn en van de onder-
werpen die wij met de gemeente bespreken.

Groenzaken
Eind maart wordt aan de gemeente voorgelegd hoe om te gaan met 
het besluit van de gemeenteraad om het maaisel van de bermen te 
laten liggen. Dit besluit is om kostentechnische redenen genomen, 
maar heeft slechte gevolgen voor de biodiversiteit van de bermen 
en is daarom zeer onwenselijk. We zullen de gemeente vragen om 
in ieder geval bij de eerste keer maaien na mei het maaisel van de 
bermen langs de Wetering te verwijderen als experiment. In afwach-
ting van een meer ecologisch beleid van de gemeente.

Zorg en Welzijn
Na het positief verlopen gesprek over de toekomst van De Schulen-
burch in het najaar van 2022 bleef het lang stil. In februari bereikte 
ons het bericht dat de gemeente eerst alles nog eens op een rijtje 
wil zetten alvorens verdere stappen genomen kunnen worden. 
Hiervoor is een opgavemanager benoemd. Er is dus helaas nog weinig 
voortgang te melden. De huidige problematiek van De Schulenburch, 
onder andere als gevolg van de gestegen energiekosten, baart ons 
zorgen. Het bestuur van De Schulenburch begint het vertrouwen op 
een goede afloop te verliezen.

De organisatie die het Beweegpark wil opzetten, Sports2play, liet lang 
niets van zich horen. Eind februari ontvingen we een nieuwe offerte; 
deze zal eind maart besproken worden.

De werkgroep Natuurspeeltuin is erg teleurgesteld in de opstelling 
van de gemeente. Eind maart staat dit op de agenda van ons overleg 
met de gemeente.

Woningbouw
Van de gemeente hebben we nog geen bericht ontvangen of er al 
stappen zijn ondernomen of dat er plannen zijn voor overleg met 
de provincie over het verleggen van de rode contour. De in 2022 
vastgestelde Omgevingsvisie van de provincie geeft aan dat voor 
kleine kernen zoals Kamerik een mogelijkheid is opgenomen om de 
Rode Contour eenmalig uit te breiden tot maximaal 50 woningen 
ten behoeve van de vitaliteit. Er dient dan een bestemmingsplan te 
worden opgesteld waarin gemotiveerd wordt waarom er eenmalig 
gebruik gemaakt wordt van deze regeling uit de Omgevingsvisie van 
de provincie. Het verleggen van de rode contour en het bestemmings-
plan dat daaruit voortvloeit wordt een nieuw project van de gemeen-
te en staat los van de bouwplannen op de voormalige schoollocaties.

Op 16 maart ontvingen we een persbericht van de gemeente dat 
BEMOG is geselecteerd voor de nieuwbouw op de voormalige plek 
van basisschool De Wijde Blik aan de Overstek in Kamerik. Van de 
ingeleverde plannen beoordeelde de jury het plan van BEMOG als 
beste. Op 16 maart 2023 tekenden beide partijen de ontwikkelings-
overeenkomst. Als alles meezit kan de bouw eind 2024 van start. 
Het plan “De Opkamer” bestaat uit 37 woningen en appartementen 

met een gebruiksoppervlak tussen circa 47 en 133 m2. De prijzen 
liggen tussen de € 255.000 en € 650.000. Daarbij is het gelukt om ook 
goedkope rijtjeswoningen in het plan op te nemen. Hiermee komt 
het plan tegemoet aan de aangenomen motie van de gemeenteraad. 
Het is dus een gevarieerd woonaanbod dat kan zorgen voor veel 
doorstroom in Kamerik. Vanaf juni organiseert BEMOG een aantal 
bijeenkomsten voor omwonenden en belangstellenden.

Over de woningbouwplannen op het terrein van de Eben Haëzer is 
ons nog geen verdere voortgang gemeld.

Verkeerszaken
Aanleg rotonde Spruitweg/Ir. Enschedeweg: de provincie kan nog niet 
aan de slag, zolang de ruilverkaveling rond dat gebied niet is afge-
rond. We zullen navragen in hoeverre de gemeente hierop invloed 
kan uitoefen.

De fietspaaltjes op het fietspad langs het Oortjespad zijn deels 
verwijderd. Niet allemaal, omdat er dan mogelijk sluipverkeer 
van automobilisten ontstaat. De fietspaaltjes die blijven zijn beter 
zichtbaar gemaakt.

Openbare Vergadering
Op dinsdag 11 april organiseren we weer een Openbare Vergadering. 
Dit keer staat de vergadering in het teken van water. We hebben 
waterschaps-bestuurslid Bert de Groot uit Kamerik gevraagd om 
samen met een collega een presentatie over het belang van water-
beheer in ons gebied te houden. Klimaatverandering, bodemdaling, 
waterkwaliteit, bestrijding van droogte, wat zijn de gevolgen bij 
hoosbuien, hoe zit het met de zwemkwaliteit en zijn onze dijken 
sterk genoeg? Een groot aantal zaken die spelen rondom het thema 
water: wat wordt onze toekomst, moeten we accepteren dat we soms 
periodes met natte voeten krijgen, zal er altijd voldoende schoon 
water zijn, is er nog toekomst voor onze landbouwbedrijven? Na de 
presentatie en een korte reflectie vanuit een agrariër, zullen er een 
aantal stellingen geponeerd worden waarover in kleinere groepen 
gediscussieerd kan worden.

De Openbare Vergadering zal beginnen met een toelichting van de 
gemeente op een aantal lopende zaken: toekomst De Schulenburch, 
huidige situatie van De Schulenburch en de woningbouwplannen.

Ontwerp van BEMOG.
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Kameriks nieuws

VAN DE ONDERNEMERSVERENIGING KAMERIK-KANIS:

De Ondernemersvereniging kijkt terug op….

Het Verenigingenspel – 4 februari
Afgelopen 4 februari vond het Verenigingenspel weer plaats. Het is 
inmiddels een traditie aan het worden! In het begin verliep het aantal 
aanmeldingen erg langzaam, maar uiteindelijk hadden 78 teams zich 
aangemeld, bijna net zo veel als voor corona. Wie weet bereiken we 
volgend jaar de 90 teams? Ons maximum…

De zaal zat weer gezellig vol, zo hebben de meeste deelnemers het 
ook ervaren. De avond begon met het raden van intro’s van bekende 
songs. Helaas werkte het geluid niet helemaal mee, maar dat mocht 
de pret niet drukken. Dus dan maar starten met de “standaard” 
dertig vragen. Er waren moeilijke vragen bij, zoals de vragen over 
de Urkse taal en de paddenstoelen, maar de andere vragen werden 
goed beantwoord. Men moest ook twintig vragen uit een krant 
beantwoorden (ditmaal het Reformatorisch Dagblad). De Rode Draad-
vraag, zoals dit onderdeel heet, was zelfs extreem goed gemaakt. De 
gemiddelde score was dit jaar een 7,6 – de hoogste gemiddelde score 
sinds het wordt georganiseerd in Kamerik.

De organisatie van het Verenigingenspel bestaat uit vier vrijwilligers: 
Henk van Brenk, Brenda Knijff, Jan Peter van Zanten en Pieter 
Timmerman. Pieter: “We steken best wel wat tijd in de voorbereiding 
en zijn een fijn team. Als je ziet hoe de avond loopt, dan worden 
wij daar wel blij van – net als de deelnemers.” De winnaars van het 
Verenigingenspel moeten de geldprijs die zij winnen aan een door 
hen te bepalen goed doel geven. Dit jaar heeft de top drie gekozen 
voor de Dagbesteding van de Cope, Jevaka en Giro 555. Deze prijzen 
zijn gesponsord door de Onderlinge Verzekeringen Kamerik.
De organisatie vaart onder de vlag van de Ondernemersvereniging, 
die daarmee ook financieel verantwoordelijk is.

Bedrijfsbezoek Critical Minds – 15 maart
Op 15 maart was de Ondernemersvereniging uitgenodigd bij Critical 
Minds in het voormalig Gemeentehuis. Velen zijn er ooit wel eens 
geweest in een andere setting; bijvoorbeeld toen Kamerik nog een 
zelfstandige gemeente was, of tijdens een huwelijk of met Konings-
dag. Het was in elk geval erg leuk om daar weer eens rond te lopen.

Na een voorstelrondje van de Kamerikse ondernemers kregen de 
Critical Minds het woord. Eigenaar en Critical Mind Floris Groeneveld 
vertelde veel over het bedrijf, wat ze doen en wat hun filosofie is. Ze 
zijn vooral actief in projectmanagement in de scheepsbouw/offshore. 
Hoe kan een project efficiënter verlopen? Met een frisse blik helpen 
zij bijvoorbeeld de doorlooptijd van een project te verkorten of een 
proces te verbeteren. Een schip bouwen kan vijf jaar duren, maar 
dat kan wellicht ook in drie en een half jaar.  Voldoende reden voor 
vragen vanuit de aanwezige Kamerikse ondernemers.

En zoals gebruikelijk sloten we de avond af met een gezellige borrel 
met wat hapjes. Het was weer een geslaagde bijeenkomst.

Voorzitter Heidi Meijers en ex-penningmeester Pieter Timmerman.

Wisseling van Penningmeester – 1 april
Tijdens deze avond bij Critical Minds namen de aanwezige Kamerikse 
ondernemers afscheid van Pieter Timmerman als penningmeester. Na 
ruim negen jaar inzet als penningmeester gaf hij het stokje over aan 
Nicole Blok van Four Performance.  

Pieter, nogmaals bedankt en Nicole, veel succes!

Bestuur Ondernemersvereniging Kamerik-Kanis

Foto's: Kees de Kwaasteniet.

Weidse Weelde:  nog twee appartementen te koop
INGEZONDEN DOOR BÉBOUW MIDRETH:

Binnenkort start de bouw van het appartementencomplex Weidse Weelde 
met twintig appartementen aan de Mijzijde in Kamerik. Er zijn nog twee 
appartementen vrij! Zeer energiezuinige appartementen door PV-panelen 
en warmtepomp, dus een lage energierekening. De appartementen hebben 
een woonoppervlak van ca. 96 m2, vier kamers, een riante keuken, een 
luxe badkamer met inloopdouche, separaat toilet (optioneel) en een privé 
parkeerplaats. Prijzen vanaf € 542.000 vrij op naam. Bent u geïnteresseerd 
in één van deze appartementen? Donderdagmiddag 13 april van 17.30 uur 
tot 18.30 uur bent u van harte welkom in de tent bij de bouwlocatie. Ons 
verkoopteam staat voor u klaar en kan u informeren over alle mogelijkheden.
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Vrijdag 14 april van  16.00 – 19.30 uur en 
zaterdag 15 april van  10.00 – 13.30 uur
worden de Goede Doelen Dagen gehouden 
in Elim, Burgemeester Talsmaweg 19. 

Wat wordt er verkocht en wat 
zijn de “goede doelen”?
Nieuw dit jaar is Evelien van Vliet met 
Stichting Goud. Deze stichting is al meer 
dan dertig jaar actief in Roemenië en nu 
ook in Oekraïne. De afgelopen weken zijn 
er twee vrachtwagens vol met warme 
kleding, aggregaten en kaarsen richting het 
front gestuurd in Oekraïne. Er is een spel 
voor de kinderen en u kunt er ter plekke 
een donatie doen.

Ook  nieuw is Hetty Vroege. Zij en haar 
zus Anneke gaan op 14 september met 
hun koor “Choir4Hope”, wandelend de 
Ape d’Huez beklimmen (13 kilometer). De 
opbrengst wordt besteed aan onderzoek 
naar darmkanker. Zij houden een verloting 
van een krentenbrood en een appeltaart. 
Ook voor kinderen zal er een verloting zijn.

Bij “Stichting Ontmoeting” (opvang voor 
dak- en thuislozen) verkoopt Corrie Romijn 
onder andere deco en sjaals, stroopwafels, 
stroopkruimels en lekkers dat gemaakt is 
door vrijwilligers.

Bij “Woord en Daad” (bestrijding van 
armoede wereldwijd) kunt u terecht 
voor fair-trade koffie uit Nicaragua, voor 
zowel zakken koffiebonen als filterkoffie. 

Zorgboerderij/dagbesteding Heerlijk 
Houtdijk houdt iedere vierde 
dinsdag van de maand een Open 
Koffie Ochtend, waarbij iedereen die 
interesse heeft welkom is om even 
langs te komen. De eerstvolgende keer 
is dinsdag 25 april. U bent welkom 
van 10.00 tot 11.00 om een kijkje te 
nemen. U kunt u aanmelden door te 
bellen naar 06-26986480 of te mailen 
naar info@heerlijkhoutdijk.nl. 

Kameriks nieuws

INGEZONDEN:

Goede Doelen Dagen in Elim
Ook voor wenskaarten, diamond painting 
kaarten en postzegels.

Anneke Los-Meijers verkoopt Producten uit 
Israël, onder andere voor huidverzorging, 
rode en witte wijn, jam, diverse soorten 
thee, chocola, kruiden en nog veel meer 
leuke dingen.

“CD-Hope” staat er met handgemaakte 
Wenskaarten voor de 6 scholieren in 
Chawolo in Oeganda. Ook zijn er kettingen 
en armbandjes van Ank. Het enveloppen-
spel ontbreekt ook deze keer niet, evenals 
de theezakjes uit Oeganda.

De Medische zending doet weer mee. De 
zoon van oud predikant van de Hervormde 
Kerk ds. Boon, Gerben, woont met zijn 
vrouw en kinderen in Ghana. Ze zijn daar 
voor Medische Zending. Gerben is tropen-
arts en Dorien verpleegkundige. Gerben 
helpt veel patiënten thuis en in afgelegen 
gebieden. Ze hebben samen een stuk land 
gekocht en zijn bezig een kraamkliniek te 
bouwen. Ze leven van gebed en giften en 
elke financiële hulp is welkom.

Ellie Oskam verzorgt op de Goede Doelen 
Markt de catering. 

Kom gerust vrijdagavond bij ons eten of 
kom zaterdag tussen de middag lunchen. 
In elk geval zullen er diverse soepen en 
broodjes zijn.

INGEZONDEN:

Kamerikse fanfare 
in documentaire

Marit Snepvangers maakte in opdracht 
van Cultuur Platform Woerden een korte 
documentaire over drie muziekverenigingen 
in Woerden, waaronder onze Kamerikse 
fanfare Nieuw Leven. De première van de 
film, Tutti genaamd, was op 20 maart in 
Annex Cinema. 

Marit volgde de fanfares Kunst na Arbeid 
(Zegveld), Nieuw Leven (Kamerik) en 
Harmonie De Vriendschap (Woerden). Dat 
deed ze voor haar stage aan de Hogeschool 
voor de Kunsten Utrecht. Ze was aanwezig 
bij repetities, de intocht van Sinterklaas, het 
ophalen van oud papier en vele optredens. 
Ook interviewde ze enkele muzikanten over 
de betekenis van de vereniging in hun leven. 

Het Cultuur Platform Woerden gaat kijken of 
er naast de première in Annex Cinema nog 
meer mogelijkheden zijn om de documen-
taire te vertonen. Houd hun website www.
cultuurplatformwoerden.nl in de gaten voor 
meer informatie. 

Open Koffie 
Ochtenden bij 
zorgboerderij

INGEZONDEN:

SCHILDERLESSENSCHILDERLESSEN

M . V A N D E D E M @ G M A I L . C O M

W W W . M A R I A N N E V A N D E D E M . N L

S T A R T  A P R I L  2 0 2 3

Ontdek je schildertalent

10 lessen in abstract/figuratief
compositie/kleurenleer/materialen

onder leiding van Beeldend
Kunstenaar

Marianne van Dedem
 

kosten 200 euro incl. materiaal

Atelier Mijzijde 155
Kamerik

INGEZONDEN:
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www.ovkamerik.nl
Ervaar ook wat Onderling verzekeren is!

Voorhuis 51b Kamerik
info@ovkamerik.nl

0348-402123

INGEZONDEN:

INGEZONDEN:



8   Kamerik Vandaag nieuws

 

V.Teylingenweg 132 A 
3471 GH  Kamerik 
0348-401635 
info@roestkamerik.nl 
www.roestkamerik.nl 

 Lounges 
Overkappingen 
Schuren 
Bouwmaterialen 
Tuinmaterialen 
Bestrating 
Zand & Grond, 
Grind & Split.  

Contact 
Pieter Timmerman
T 0348-402986
Kamerik 

U kunt bij ons ook terecht voor: 
• IT beheer on- en offsite
• Project/migratie management
• Datalijnen en draadloze netwerken
• Nieuwe hard- en software

www.tal-ict.com

Wij kunnen het 
voor u oplossen!

Heeft u problemen 
               met uw netwerk?
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Kamerik in Bedrijf

Fysiotherapeuten Jordy Oosterman en Esther Kliphuis in de Kamerikse locatie van Fysio-Aktief.

Met de rubriek Kamerik in Bedrijf zetten wij een Kamerikse onder-
neming in de schijnwerpers. In deze editie interviewen wij Esther en 
Jordy, beiden medewerkers van Fysio-Aktief, fysiotherapiepraktijk 
met locaties in Kamerik, Woerden en Zegveld. Fysio-Aktief bestaat 
dit jaar 15 jaar. Genoeg reden om eens nader kennis te maken met 
deze twee enthousiaste medewerkers.

Met wie heb ik het genoegen?
Ik ben Esther Kliphuis en woon in Woerden. Ik werk nu één jaar bij 
Fysio-Aktief als manueel en fysiotherapeut, waarvan twee dagen in 
Kamerik en twee dagen op locatie Iepenhof in Woerden. Ik ben sinds 
2006 fysiotherapeut. Dit wilde ik altijd al doen. Toen ik eenmaal in het 
vak zat merkte ik dat ik tegen een aantal beperkingen op liep. Ik kon 
niet iedereen helpen met de behandelingen die ik gaf. Ik wilde meer 
verdieping in het bewegingsapparaat. Manueel therapie sprak mij het 
meeste aan en ik ben toen, naast mijn werk, een driejarige master 
gestart. Sinds 2017 ben ik dan ook manueel therapeut.

Mijn naam is Jordy Oosterman en ik woon ook in Woerden. Ik werk 
nu twee jaar bij Fysio-Aktief als fysio- en longtherapeut, waarvan 
tweeëneenhalve dag in Kamerik en twee dagen op locatie Iepenhof in 
Woerden. Van jongs af aan wist ik dat ik met mensen wilde werken en 
was ik geïnteresseerd in het menselijk lichaam. Ik heb veel interesse 
in het bewegingsapparaat en hoe je mensen daarmee kan helpen en 
ook kan laten inzien dat zij er zelf veel aan kunnen doen. Ik ben me nu 
aan het specialiseren in longtherapie voor mensen met COPD, astma 
en andere longaandoeningen. Mensen in beweging krijgen en in 
beweging houden. Dat is mijn passie. Tot op de dag van vandaag heb 
ik geen moment spijt van mijn keuze. 

Kunnen jullie uitleggen wat de werkzaamheden van Fysio-Aktief (in 
Kamerik) zijn?
Naast fysiotherapie zijn de specialisaties in Kamerik onder andere: 
dry needling, manueel therapie en COPD zorg. Er komen ook veel 
patiënten met orthopedische klachten zoals nieuwe knieën en 
heupen. We bezoeken dan ook mensen thuis, die de deur (nog) niet 
uit kunnen na een operatie. Ook kan men bij ons medisch en onder 
begeleiding sporten. We doen ook aan neurorevalidatie, maar dat is 
veelal op locatie Meulmansweg in Woerden.

Volgens mij ben je als fysio- en manueel therapeut nooit klaar met 
leren?
Nee, dat klopt. Wij volgen sowieso bij- en nascholing om onze kennis 
up-to-date te houden. Daarnaast is het natuurlijk ook erg leuk om 
nieuwe kennis op te doen. Zo heeft een collega van ons, Malou 
Spoelstra, onlangs een cursus “Claudicatio intermittens” gevolgd. Dit 
is voor de behandeling van de etalagebenen. Men wordt daarvoor 
meestal doorverwezen door een arts.

INTERVIEW: MANUELA WILTENBURG. FOTO'S: KEES DE KWAASTENIET. 

Fysio-Aktief:
Interview met medewerkers

Jordy Oosterman en Esther Kliphuis
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Vervolg Kamerik in Bedrijf; Kameriks nieuws

Komen de meeste mensen met een doorverwijzing of komen ze 
rechtstreeks?
Allebei eigenlijk, men weet ons ook rechtstreeks te vinden. Wij 
hebben goede samenwerkingen met diverse zorgpartners zoals 
bijvoorbeeld het Antonius Ziekenhuis en Annatommie. Zij verwijzen 
patiënten vaak naar ons door omdat ze weten hoe wij werken en zij 
onze specialisaties kennen.

Wat vinden jullie het mooiste aan je vak?
“Als mensen binnenkomen met een hulpvraag is het fijn wanneer ik 
die kan beantwoorden en als zij dan na verloop van tijd klachtenvrij 
zijn,” zegt Esther. “Ook geef ik graag inzicht in de klacht en hoe men 
de klacht kan voorkomen of ermee om kan gaan.” Jordy geeft aan 
dat de dankbaarheid van de patiënten hem motiveert. Het motiveert 
hem ook als de patiënten leren waarom ze die klachten hebben en 
wat zij er zelf aan kunnen doen. “De dankbaarheid die je er dan voor 
terugkrijgt is het mooiste,” zo zegt Jordy.

Maar soms lukt het niet om iemand te helpen, denk ik?
Ja, dat klopt. Als klachten chronisch zijn, gaan patiënten niet altijd 
weg met het gewenste resultaat. Toch blijft het werk uitdagend, 
want we kunnen hen helpen om te gaan met deze klachten in het 
dagelijkse leven. We geven hen graag perspectief en kwaliteit van 
leven met de chronische klachten die er zijn.

Wat maakt het werken bij Fysio-Aktief nou zo leuk?
Esther: “Ik vind het erg leuk om met veel verschillende mensen te 
werken. De diversiteit van het werken op verschillende locaties maakt 
het werken bij Fysio-Aktief zo leuk.”
Jordy: “Ik heb geen vergelijkingsmateriaal met andere werkgevers, 

Fysio-Aktief
Overzicht 40
3471 EE Kamerik
0348-425190
www.fysio-aktief.nl

Openingstijden:
Ma: 08.00 - 20.30 uur
Di: 08.00 - 13.00 uur
Woe: gesloten
Do: 8.30 – 17.00 uur
Vrij: 07.00 – 17.00 uur

want Fysio-Aktief is de eerste werkgever ná mijn opleiding. Ik vind dat 
het allemaal erg goed geregeld is bij Fysio-Aktief, de samenwerking 
met collega’s onderling is prettig en ook het werken op de verschillen-
de locaties geeft een prettige afwisseling.”

Ontmoeten jullie de andere collega’s van de andere vestigingen 
vaak?
Vooral met borrels en vergaderingen. Twee keer per jaar komen we 
samen voor onder andere nascholing. En natuurlijk spreken we wel 
eens af, maar we zien niet alle collega’s, dat gaat helaas niet. 
Nu werken wij toevallig veel samen. Hier in Kamerik maar ook in 
Woerden.

Willen jullie de Kamerikers nog iets vertellen wat nog niet is gezegd?
Loop niet te lang door met een klacht. Bel ons gerust of loop eens bij 
ons binnen als u een vraag heeft. Het kan nooit kwaad!

Op zaterdag 18 maart was het weer zover: de Landelijke Opschoon-
dag vond plaats. Op die dag maken vrijwilligers in het hele land hun 
eigen wijken en buurten schoon. Ook Kamerik deed weer mee. En 
met succes! Vele zakken vuil werden van de straat gehaald en uit 
de sloten gevist. Snoeppapiertjes, peuken, bierdoppen, piepschuim, 
allerlei stukjes plastic en nog veel meer. En ook vijf geleegde whisky-
flessen werden in het wild gevonden. In totaal deden meer dan dertig 
mensen mee, jong (vanaf twee jaar) en oud. Behalve dat het nuttig is 

DOOR GEERTJAN ALEVEN:

Kamerik Schoon weer een succes!
om schoon te maken, was het ook weer aangenaam. 

Kamerik Schoon is ongedwongen en gezellig. En dat is voor een 
groot deel te danken aan de vrijwilligers van het Repair Café: Hennie, 
Ans, Joke en Piet. Want dankzij hun gastvrije inspanningen is het 
Repair Café al enkele jaren de uitvalsbasis van Kamerik Schoon. Hier 
ontvangen de schoonmakers hun prikker en afvalzak en hier komen 
ze na afloop bijeen. Het Repair Café en Kamerik Schoon vormen een 
logische combinatie. Beide initiatieven draaien op hun eigen manier 
om minder afval. Wist u trouwens dat u iedere eerste dinsdag van 
de maand tussen 14.00 en 16.30 bij het Repair Café terecht kan 
om bijvoorbeeld een stofzuiger of een koffiezetapparaat te laten 
repareren? En dat u ook voor kledingreparatie terecht kan? 

Terug nog even naar Kamerik Schoon. Na in de lentezon lekker afval 
geprikt te hebben kwamen de schoonmakers nog even bijeen om 
af te sluiten met een lekker stuk taart, een glas limonade of een 
bak koffie. Die taart werd ingebracht door de Plus. Hartelijk dank 
daarvoor! En ook hartelijk dank aan de Sleutelcub voor het ter 
beschikking stellen van de ruimte. Op naar een nieuwe editie van 
Kamerik Schoon! 

Geertjan Aleven
Organisator Kamerik Schoon

Jong en oud deed mee. Foto: Kees de Kwaasteniet.
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Fotogalerij

CARNAVALSOPTOCHT DE WIJDE BLIK POSTBESTELLER DANNY FEDDEMA

Kamerik in Beeld

ONDERHOUDSWERK BREENPLANTSOEN STEMBUREAULEDEN

EXCURSIE NAAR HET STEMBUREAU VOEDSELBANK: MEENT 2

DOOR KEES DE KWAASTENIET:
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Kamerikse geschiedenis

In het jaar voordat IJsclubvereniging Juliana honderd jaar zou 
bestaan, besloot het bestuur de vereniging op te heffen. Kamerik 
Vandaag sprak met Ria Hoogerwerf, penningmeester van de ijsclub.

Wanneer is de ijsclub opgericht?
In 1923. IJsclub Juliana bevond zich bij de Oudendam, helemaal aan 
het eind van de Van Teylingenweg. De Oudendam was eigenlijk een 
dorpje apart, waar grote gezinnen met veel kinderen woonden. Er zijn 
nog vier schriftjes van de ijsclub bewaard gebleven: twee kasboekjes 
vanaf 1928 tot 2003 en twee boekjes met notulen van 1924 tot 1996. 
Daarin kun je lezen dat de jaarlijkse ledenvergaderingen in die tijd 
plaatsvonden in Café van Rossum, op de plek waar nu de ophaalbrug 
is, richting de Zuwe. Daar was in de winter altijd ijsfeest. 

Ook valt er te lezen hoe bar de winters vaak waren, zoals die van 
1939/1940: ‘Voor een winter zoals in het voorgaande jaar had er 
geen kans bestaan om de banen ook maar één uur in goede staat te 
houden, want viel er aleerst geen sneeuw, dan jaagde de Noordooster 
storm weer bergen sneeuw op het berijdbare gedeelte en voor velen 
was de animo eraf, om bij zulk een Siberische kou zich op het ijs te 
vertonen.’ 

Wanneer kreeg Juliana een eigen ijsclubgebouw?
Dat was in januari 1980. Ik weet van mijn vader, die toen wethouder 
in Kamerik was, dat er zonder vergunning een ijsclubgebouw is 
neergezet. Het lag op een prachtige plek, direct aan het water en het 
ijs. Het werd oogluikend toegestaan en in oude krantenknipsels heb 
ik gelezen dat er later officieel toestemming is gegeven waardoor het 
gebouw mocht blijven staan. Er werd veel georganiseerd: ijsfeesten, 
vossenjacht, priksleeën en ringsteken voor de kinderen en natuurlijk 
schaatswedstrijden voor jong en oud.

Toen we vorig jaar bij alle leden langsgingen vanwege het opheffen 
van de vereniging, vertelde een lid dat zijn hele jeugd zich op de 
ijsvereniging had afgespeeld: ‘Dat was ónze kantine, daar kwamen we 
samen, in het land, waar we ook gingen voetballen.’ Hij zei dat hij er 
een prachtige jeugd had gehad.

Nét geen honderd: 
IJsclubvereniging Juliana

Hoe ben jij betrokken geraakt bij de ijsvereniging?
Als kind ging ik daar nooit schaatsten, want ik schaatste op de 
sloten vanaf onze boerderij aan de Kwakel. Toen ik zelf al kinderen 
had, ben ik lid geworden van IJsclub Juliana en in 2004 ben ik in het 
bestuur gekomen als penningmeester. We waren toen met zeven 
bestuursleden. Sindsdien was er geen goed ijs meer. Ik heb wel een 
paar ijsfeesten meegemaakt, maar er is nooit meer een toertocht 
geweest. De laatste was in 1997; dat vind ik heel jammer, hoewel het 
wel een gigantisch karwei is om zoiets te organiseren. 

Vroeger organiseerde de ijsclub grote toertochten, zoals jaarlijks de 
Westveense Poldertocht, samen met de ijsclubs van Woerdense Ver-
laat en De Hoef. Daar kwamen duizenden mensen op af en na afloop 
werden evenzoveel medailles uitgereikt, áls alle stempels behaald 
waren natuurlijk! Langs de route stonden vele koek- en zopietenten 
waar ook geld voor de vereniging mee werd verdiend. We hoopten er 
nog een te organiseren op 9 januari 2010. Alles was voorbereid, maar 
door invallende dooi is het op het laatste moment niet doorgegaan. 

Jij was dus penningmeester. Hoe regelden jullie de financiën? 
De contributie was vroeger vijf gulden en dat is later vijf euro 
geworden en gebleven. Daarvan moesten we per lid € 2,30 afdragen 
aan de KNSB, de schaatsbond. Om toertochten te kunnen organiseren 
was de ijsclubvereniging verplicht daarvan lid te zijn. 
In het begin hoefde de vereniging geen huur te betalen voor de grond 
waar het ijsclubgebouw op stond, maar toen er een andere eigenaar 
kwam, moesten we €500,- per jaar aan huur betalen. De laatste drie 
jaar was Staatsbosbeheer eigenaar van de grond en werd de huur 
omgezet in een symbolisch bedrag van nog maar €1,- per jaar. Sinds 
Staatsbosbeheer eigenaar was, wist de gemeente ons wel te vinden 
voor allerlei belastingen. 

Ik heb begrepen dat de ijsclub veel meer was dan een ijsclub?
Jazeker! Nadat er minder vaak ijs was, zijn we het hele jaar door 
activiteiten gaan organiseren; ik vond dat altijd leuk om te doen. 
Van oktober tot april hadden we maandelijks een klaverjasavond 
waar veel mensen op afkwamen, vaak wel zo’n veertig. Elke zomer 

INTERVIEW: ANNE MARIEKE DEN HAAN.
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organiseerden we een fietstocht met aansluitend een barbecue. Ik 
deed de inkoop voor drankjes en hapjes, maakte de kantine schoon 
en bracht de uitnodigingen persoonlijk rond. 

Er is ook nog een nieuw ijsclubgebouw neergezet? 
Dat was in 2016. Het oude gebouw was slooprijp en aan vervanging 
toe. In de hoop op strenge winters besloot het bestuur met veel 
enthousiasme en net als in 1980 veel hulp van leden (ook financieel) 
om een nieuw gebouw neer te zetten. Het had goede voorzieningen, 
zoals een kachel en een toilet. Ook daar kaartten we maandelijks en 
hebben we altijd veel gelachen. Maar het aantal leden liep wel terug.

Hoeveel leden had de ijsclub de laatste periode?
We hadden nog zeventig leden. Dat is nog best veel, maar daarvan 
kwamen er nog maar tien. Het waren ook alleen nog oudere leden, 
de oudste was dik in de negentig. Het werd voor velen moeilijk om 
eerst een stuk door het weiland te lopen voor je bij het ijsclubgebouw 
was, ook al rolden we matten uit als de grond drassig of ijzig was. We 
hebben nog een keer een ijsfeest georganiseerd, maar daar waren 
maar drie gezinnen met hun kinderen, zo weinig dat iedereen een 
prijs won! Je merkt dat mensen minder makkelijk naar de Oudendam 
komen, omdat je toch eerst in de auto moet stappen, terwijl je bij de 
ijsclubs op het dorp en aan de Kanis zo op het ijs stapt.

Kamerikse geschiedenis

Hoe zijn jullie tot het besluit gekomen om de ijsclubvereniging op te 
heffen?
Het ging dus al jaren bergafwaarts met het aantal leden. En officieel 
hadden we nog vijf bestuursleden, maar dat was bestuur op papier 
en was ik eigenlijk in mijn eentje bestuur. Maar ja, dat kan je geen 
bestuur noemen! Ik vond het wel heel leuk om activiteiten te blijven 
organiseren, hoewel het op een bepaald moment toch jammer was 
dat er zo weinig deelname was. De laatste klaverjasavond waren er 
maar twee tafels. Het was uiteindelijk ook niet rendabel meer. En 
het balletje ging echt aan het rollen toen iemand interesse in het 
ijsclubgebouw bleek te hebben. Een lang verhaal kort: in september 
2021, op de laatste fietstocht 
met barbecue, die meteen 
ook ledenvergadering was 
en waar we met acht leden 
waren, hebben we besloten 
om de vereniging op te heffen 
en het ijsclubgebouw te koop 
aan te bieden. Inmiddels is het 
verkocht, de opbrengst onder de 
leden verdeeld, alles opgeruimd 
en bestaat IJsclubvereniging 
Juliana niet meer.

Herinneringen drogen uiteindelijk een keer op, maar door diverse 
wandelingen langs de Kamerikse Wetering kwam er nog één onder-
werp bovendrijven, zoals de titel vermeldt. Zowel langs de Mijzijde 
als de Van Teylingenweg hebben veel kleine, leuke huisjes gestaan die 
inmiddels zijn afgebroken en vervangen door een veel comfortabeler 
en grotere woning.

Wie herinnert zich niet de “noodwoning” waar de familie van der 
Velde woonde, op Mijzijde 156? Met een keurig onderhouden 
groentetuintje vlak langs de weg, eendjes in de Wetering en kabou-
tertjes rond het huis. Of het winkelhuisje van kruidenier Blok met het 
puntdak en glooiend achtergedeelte? Deze bouwstijl was karakteris-
tiek voor de zogenaamde arbeidershuisjes. Ze stonden veelal in de 
breedte langs de weg, hadden een puntdak en een glooiend verlaagd 
achtergedeelte en de ingang op het erf aan de zijkant.

Volgens zeggen staat er zo nog maar één in Kamerik, aan de Mijzijde 
102. Verderop richting de Oudendam staat er ook nog een, maar die 
is links en rechts uitgebreid met een zwarthouten uitbouw.

Het blauw geschilderde huisje op Mijzijde 159 zullen velen zich ook 
nog wel herinneren. Het leek weggezakt te zijn in de Mijzijde, maar 
dit had waarschijnlijk meer te maken met het ophogen van de weg 
door de jaren heen. En wat te denken van het hoge grote huis aan 
Mijzijde 101, wat jaren op restauratie heeft gewacht, maar wat nu 
toch, vanwege de slechte staat van de palen, afgebroken moest 
worden. Ik kan me nog goed herinneren dat daar een “Duitse vrouw” 
woonde: Ida. Ze sprak – in mijn beleving als kind – toch anders 
Nederlands dan wij. Ze was, zo ging het verhaal, rond of net na de 
Eerste Wereldoorlog naar ons land gekomen. Of het klopte…? 

Herinneringen met een vleugje humor: verdwenen huisjes
DOOR ANNIE NAP:

Iets verder (Mijzijde 103) stond een huis met rode stenen en een 
hoog dak met rode dakpannen. Daar woonde in mijn kinderjaren 
“vrouw Van de Veer” – op de een of andere manier nog familie van 
de “Nappen”. Ze droeg lange donkergrijze of zwarte kleren en vaak 
een zwart mutsje. In de kamer stonden grote fauteuils met hele hoge 
rugleuning; je verdween als kind helemaal in zo’n stoel! En dan niet 
te vergeten: de noodslacht van de familie Tuithof, ook een laag en ik 
denk ongeriefelijk huisje. “Het oude hof” herinnert er nog aan.

Meer richting het dorp is het boerderijtje van Tinus de Bruijn (Mijzijde 
94) inmiddels ook vervangen, hoewel het stalletje er nog staat. Tinus 
heeft er lang nog geboerd ondanks zijn moeizame lopen. Hij molk 
een heel klein koppeltje koeien met de hand, maar toen de melktank 
kwam is ‘ie overgegaan op kalfjes mesten. Het inspuiten bij ziekte was 
lastig voor hem, daar vroeg hij dan de buren voor. Mijn vader is er ook 
tig keren naar toe gefietst!

Even verderop woonde de familie Kasius (nummer 91). Ook zij 
hebben ergens achter in de schuur nog wel eens koeien gehouden, 
maar dat is wel zo ver als het me heugt. Mevrouw Kasius – “Cor” – 
kon ontzettend goed handmelken. In de hooibouw kwam ze af en 
toe bij ons helpen met melken. Opa met zoon en kleinzonen kwam 
het hooi op de hoop zetten. Ook dat huis is vervangen, evenals het 
schoolhuis van de bovenmeesters van de christelijke school, die iets 
verderop stond.

In de aflevering over Kamerikse scholen schreef ik iets over het boer-
derijtje van de familie De Jong. Wij keken uit de lokalen op het erf en 
het land; vonden we erg leuk! Ook dat boerderijtje is vervangen door 
een mooie woning.
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Vervolg herinneringen met een vleugje humor
Al schrijvend realiseer ik me dat, tussen Kanis en dorp, er aan de 
Mijzijde wel heel veel is vervangen! Want waar Windmolenkaas het 
bedrijf had stond ook een laag huisje van de vrachtrijder Arie (?) 
wiens vrouw – of was het zijn dochter? – jarenlang heeft gecollec-
teerd voor Effatha. “De macht van het kleine”, heette het blaadje 
dat ze dan rondbracht. Ze maakte altijd even een praatje met mijn 
moeder, herinner ik me.

En dan krijgen we opnieuw een hele rij huizen die zijn afgebroken: 
op de plek van Schulenburch stond een groot wit huis. Ik herinner 
me dat vrouw Zaal daarin woonde. Ze had spierwit haar en als kind 
was ik een beetje bang voor haar – zal wel onterecht geweest zijn! 
We moesten er soms biest brengen en ze woonde in de rechterhelft. 
Je stapte vanuit de gang, die erg ongelijk was, in de kamer waar een 
spiegelbuffet stond. En daarin weerspiegelde dan dat witte hoofd… 
Onlangs hoorde ik dat er wel drie gezinnen in dat grote huis woonden, 
dat bleek niet altijd een pretje te zijn! Naast dit huis stond een soort 
schuur, in mijn kinderogen een varkenskrot… en daarnaast stond, ook 
weer dwars langs de weg, het huisje van de familie Nap (of Nab?). 

Al met al zijn we dan aangekomen bij het dorp en daar houdt het 
vervangen wel op – we hebben immers een beschermd dorpsgezicht! 
Alleen het huis en winkeltje van Knelis van Kempen is afgebroken.
Als we dan onze wandeling (en herinneringen) vervolgen door over 
de brug naar de Van Teylingenweg te gaan, komen we direct midden 
op het dorp. Daar is wel veel afgebroken en herbouwd, alleen al 
omdat er brand woedde! Middels de naam van een van de huizen, 
“Huize Bertus”, blijft de herinnering aan groenteboer Bertus Rijnbeek 
bestaan.

Verder richting de Kanis komen we Van Teylingenweg 74A tegen. 
Daarnaast stond een klein huisje waar Hantje en To Rozenboom 
woonden. Hantje naaide en To was zoiets als wasvrouw. De bungalow 
ernaast mocht wel gebouwd worden destijds, maar de voorwaarde 
was dat als de dames Rozenboom niet meer in hun huisje woonden, 
het afgebroken moest worden. Het bruggetje waarmee zij de weg 
bereikten ligt er nog, weliswaar op een andere plek.

En dan gebeurt er iets heel vreemds waar ik de achtergrond niet 
van weet… na Van Teylingenweg 75 komt nummer 97. Er zijn daar 
natuurlijk niet zomaar ruim 20 huizen verdwenen! Wel 20 nummers! 
Hoe komt dat? Wie het weet mag het zeggen! Voor nu wel handig, 
natuurlijk; nu hebben alle drie de nieuwe woningen een gewoon 
nummer en geen a, b of c toevoeging. Gelukkig is de boerderijwoning 
behouden gebleven. Een boerderij daarna stond wel erg scheef, ja, 
dus dan is vervangen hard nodig. De stijl is gebleven.

Tja, dan komen we bij de huisjes van “Hannes de Heer”. Hendrik de 

Het witte huis stond op de plek waar nu De Schulenburch staat. 

Heer heeft er jaren gewoond, bracht zijn melk met een schuit naar de 
weg en zette de bussen op de dam van broer Teunis. Karakteristieke 
arbeidershuisjes met glooiend verlaagde achterkant; daar was de 
keuken, denk ik. Ook vervangen, door een twee-onder-een-kapcon-
structie – ietsjes groter, mooier en comfortabeler!

Tegenover onze boerderij “Driehuis” stond het huisje van de 
beroepsvisser Piet (Griffioen?). Hij had een zwart manchesterpak aan, 
een ringbaardje en een hoge stem. Zijn bootje was zwart met netten 
op de bodem, het leek een beetje op een Giethoorn puntertje. Later 
woonde de familie Muijt er en stonden er achter het huis kassen met 
prachtige cyclamen. Tijdens zijn werkzame leven werd Muijt elke 
werkdag opgehaald met een werkbusje en ’s middag weer afgezet; 
je kon er de klok op gelijk zetten! In de winter kwam hij met zijn 
vrouw soms een avondje buurten en had dan mooie verhalen over 
de tijd dat hij nog in de bouw werkte. Zo werkte zijn ploeg eens op 
een boerderij waar de koffie absoluut niet smaakte en in vuile kopjes 
werd geschonken. Als de boerin niet keek gooiden ze de koffie voor 
de koeien; blijkbaar was het winter en hielden ze op de warme stal 
pauze. Laat Muijt nu bij het weggooien van de koffie het kopje uit 
zijn hand hebben laten vallen, op de stalvloer. Rinkel de kinkel! Of 
het waar gebeurd is? In ieder geval heb ik die avond van het verhaal 
genoten, want ik weet het nog! Ook deze woning is afgebroken en 
vervangen door een groter en ruimer exemplaar.

Schuin tegenover ons stond een bungalow van de veehandelaar Van 
Gugten. Daarnaast stond een grijs huis waar de familie Van Kesteren 
woonde. Later was het van “Teun van de Kanis”, een actief man onder 
andere in het schrijven van stukjes over van alles en nog wat. In die 
jaren was hij een begrip in Kamerik. Ik denk dat weinig Kamerikers 
hem nog herinneren. Zo gaat alles voorbij, huis en bewoners!

Om het verhaal niet al te lang te maken, zullen we maar niet verder 
gaan dan de Kanis. Net voor de brug stond een authentiek huis van 
de winkel van Kooijman. Zowel hij als zijn vrouw wisten feilloos de 
weg in de laadjes, bakjes, kastjes en op de planken om de gevraagde 
koopwaar tevoorschijn te toveren! Niet álle oude huizen aan de 
Mijzijde en de Van Teylingenweg zijn genoemd, de lijst wordt dan nog 
langer.

Het zou wellicht een goed idee zijn om een soort van “verdwenen 
huizen route” te maken? Overal vóór aan de weg een grote foto 
op dundoek van het oude huis, een korte beschrijving van enkele 
anekdotes/bewoners erbij, zo mogelijk jaartallen… en Kamerik heeft 
haar eigen historische fietstocht of wandelroute!
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kijk op de site om te zien wat ik voor u kan betekenen

www.ilbc.nl

bel of mail

tel: 06-294 361 77  - interieurdesign@ilbc.nl

Toe aan een nieuw interieur?

Inge Lievaart

Voor een interieur 
dat bij u past!

Overstek 2 • 3471 EJ Kamerik
T 0348 401 615 • 06 44 65 24 08

info@deschulenburch.nl
www.deschulenburch.nl

Schulenburch
Sporten, feesten en vergaderen

Kom gerust langs dan laten wij u graag zien welke zalen wij verhuren 
en wat de mogelijkheden zijn.

Een zaal huren voor een verjaardag of 
ander feest? Dat kan bij De Schulenburch! 
Een sfeervolle locatie voor het huren van een zaal voor vergaderingen, 
feesten, workshops, maar ook condoleances. Daarnaast zijn de zalen 
geschikt voor bruiloften en sportevenementen. De Schulenburch 
verzorgt graag de catering voor u, van lunch tot en met buff et. 
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info@jp-install.nl JP-installaties.nl

Zonnepanelen op uw dak?

JP  Oerzorgt de installatie Oan 

dak tot meterkast! 

 +316 42 28 11 03

Een persoonlijke aanpak;

Volledige ontzorging;

Concurerende prijzen!

V���E�� �P ����

Buitenplaats Kameryck
Kom Ryckelijk Genieten!

• Restaurant ’t Ryck 
• Zalen met eigen terras aan het water
• Verschillende binnen- en buiten activiteiten
• Keuken met streekproducten 

Iets te vieren? 
Buitenplaats Kameryck is een inspirerende 
omgeving. Wij verwelkomen jullie graag!

Oortjespad 3, Kamerik • (0348) 400 771 
info@kameryck.nl • www.kameryck.nl

        
       

‘liefdevol herinneren’ 

www.unalome-uitvaartbegeleiding.nl

Manuela Wiltenburg |  06-50905152 | Kamerik

afscheid
samen
in alle rust
stap voor stap
liefdevol
met aandacht
betrokken 
passend
naar uw wens

FIABLE ADMINISTRATIES

onze kernwaarden: 
 Betrouwbaar
 Kundig
 Persoonlijke aandacht
 Proactief

Fiable is een administratie- en belastingadvies- 
kantoor met aandacht voor zijn cliënten. Indien u op 
zoek bent naar een kantoor dat u op persoonlijke 
wijze helpt met uw administratie- en belastingzaken 
kunt u contact met ons op nemen.

adres
Overstek 2c
3471 EJ Kamerik

contact
0348 - 769089
info@fiableadministraties.nl


